



## Central Bank of the UAE hosts its 8<sup>th</sup> Board of Directors Meeting for 2019

United Arab Emirates, Abu Dhabi  
Sunday 10<sup>th</sup> November 2019:

The Board of Directors of the Central Bank of the UAE (CBUAE), held their eighth meeting for 2019 on Wednesday 6<sup>th</sup> November. The meeting hosted at CBUAE Head Office, took place under the chairmanship of H.E. Hareb Masood Al Darmaki, the Chairman of the Board.

The meeting was attended by H. E. Abdulrahman Saleh Al Saleh, Deputy Chairman of the Board and H. E. Mubarak Rashed Al Mansoori, the Governor, and Board members including: Their Excellencies Younis Haji Al Khoori, Khaled Mohammed Salem Balama, Khalid Ahmad Al Tayer and Ali Mohammed Al Madawi Al Remeithi, Saif Hadeef Al Shamsi, Deputy Governor and a group of senior CBUAE staff.

## مجلس إدارة المصرف المركزي يعقد اجتماعه الثامن لسنة 2019

الإمارات العربية المتحدة، أبوظبي، الأحد  
الموافق 10 نوفمبر 2019:

عقدَ مجلس إدارة المصرف المركزي اجتماعه الثامن لسنة 2019 صباح يوم الأربعاء الموافق 6 نوفمبر 2019 في مقر المصرف المركزي أبوظبي، برئاسة معالي حارب مسعود الدرهمي، رئيس مجلس الإدارة.

وحضر الاجتماع معالي عبد الرحمن صالح آل صالح، نائب رئيس مجلس الإدارة، ومعالي مبارك راشد المنصوري، المحافظ، وأصحاب السعادة أعضاء مجلس الإدارة: يونس حاجي الخوري، خالد محمد سالم بالعمى وخالد أحمد الطاير وعلي محمد الداوي الرميثي، كما حضر الاجتماع سعادة سيف هادف الشامسي، نائب المحافظ ومجموعة من كبار موظفي المصرف المركزي.



The Board reviewed a presentation by the Communication Division regarding the new visual identity for Central Bank of UAE, which is planned to be, launched early 2020. The presentation covered the entire journey of the new visual identity, from establishment of the brand strategy and guidelines to selection of design and creative options. The Board approved the new official visual identity of the Central Bank of the United Arab Emirates.

The Board also reviewed a presentation conducted by the Financial Stability Department, regarding financial stability, crisis prevention and mitigation toolkits. The presentation summarized policy actions taken during the global financial crisis, some lessons learnt, available toolkits for CBUAE, the structure of communication and potential actions in different stages of financial stability uncertainties

أطلع المجلس على عرض قدمه فريق إدارة الاتصال بشأن الهوية المرئية الجديدة لمصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي، والتي يخطط المصرف المركزي لإطلاقها في مطلع سنة 2020. وشمل العرض استعراضاً لمسيرة الهوية المرئية الجديدة بدءاً من مرحلة إرساء الاستراتيجية والموجهات الإرشادية، مروراً بمرحلة التصميم والخيارات الإبداعية. هذا وقد اعتمد مجلس الإدارة الهوية البصرية الرسمية الجديدة لمصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي.

كما استعرض مجلس الإدارة العرض التقديمي الخاص بمجموعة أدوات الاستقرار المالي ومنع الأزمات والتخفيف من آثارها، والذي قدمته إدارة الاستقرار المالي. وقد لخص العرض إجراءات السياسة التي تم اتخاذها خلال الأزمة المالية العالمية، وبعض الدروس المستفادة، ومجموعات أدوات السياسة المتاحة للمصرف، وأساليب التواصل والإجراءات المحتملة في المراحل المختلفة من عدم اليقين في الاستقرار المالي.



The Board also reviewed applications submitted by some national banks, finance companies, and representative offices operating in the UAE, and granted approvals to applications that met their respective requirements.

In addition, the Board reviewed policies and mandate of the Enforcement Division at the Banking Supervision Department and took appropriate decisions in respect thereof.

Also, the Board also reviewed a report from the Research & Statistics Department and the Monetary Management Department on "Determinants of Money Supply & the Monetary System in the UAE"; and took note of the report's content.

واستعرض المجلس الطلبات المقدمة من بعض البنوك الوطنية وشركات التمويل ومكاتب التمثيل في الدولة، ووافق على الطلبات المستكملة للشروط حسب القانون والأنظمة المعمول بها والخاصة بكل نشاط على حده.

كما اطلع المجلس على عرض بشأن سياسة ومهام إدارة الإنفاذ بدائرة الرقابة على البنوك، واتخذ القرارات اللازمة بشأن كل منها.

ثمّ اطلع المجلس على تقرير من دائرتي البحوث والإحصاء، والعمليات والسياسة النقدية حول " محددات عرض النقد والنظام النقدي الساري في دولة الإمارات العربية المتحدة "، وأخذ المجلس علماً بما ورد في التقرير.



مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي  
CENTRAL BANK OF THE U.A.E.

The Board completed the discussion of the remaining topics listed on its agenda, as well as other topics, and took appropriate decisions.

هذا، واستكمل المجلس مناقشة باقي الموضوعات المدرجة على جدول أعماله والموضوعات الأخرى المستجدة واتخذ القرارات المناسبة بشأنها.

Ends

انتهى